
انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

بعد از گلایه های 
من از فدراسیون، 
رضوانی پیگیر 
پرونده ما شد و 
در جلسه ای اعلام 
کرد که در تلاش 
است تا کار ما به 
نتیجه برسد. حالا 
امیدوارم این 
پیگیری ها  جواب 
بدهد و به پولمان 
برسیم

 zخبر

مهرسان و ذوب آهن 
صدرنشینان بسکتبال زنان

تیم مهرسان تهران با برتری مقابل 
گروه بهمن در دیداری معوقه از 
هفته دوم لیگ برتر بسکتبال بانوان 
به صدر جدول گروه خود رسید. با 
انجام دو بازی معوقه از هفته دوم 
لیگ دور رفت این رقابت ها به پایان 
رسید و مهرسان به صدر جدول گروه 
خود رسید. در بازی مهم هفته، 
مهرسان تهران در سالن دانشگاه 
شریف برابر گروه بهمن تهران قرار 
گرفت و با نتیجه 81 بر 59 به برتری 
دست یافت. تیم ذوب آهن اصفهان 
نیز با نتیجه 102 بر 59 مقابل بینالود 
خودروی نیشابور به برتری رسید و 

صدرنشین گروه خود شد.

میزبانی کاپ آسیا ۲۰۲۵ 
به عربستان رسید

میزبانی مسابقات بسکتبال کاپ 
آسیا 2025 به عربستان رسید و 
تمام رقابت های این جام در شهر 
جده برگزار خواهد شد. این برای 
دومین بار است که عربستان 
برگزار کننده چنین رقابت سطح 
بالایی در قاره کهن است. آخرین 
باری که مسابقات کاپ آسیا 
در عربستان برگزار شد به سال 
1977 برمی گردد که بازی ها در 
شهر ریاض انجام شد و در دیدار 
فینال کره با نتیجه 78 - 76 ژاپن 
را شکست داد و قهرمان شد. 
عربستان در این مسابقات در 

جایگاه چهارم ایستاد.
 

بررسی راهکارهای 
تغییر نسل 

بسکتبال با دمیر
فنی  کمیته  نشست  مین  و د
فدراسیون بسکتبال در حالی امروز 
برگزار می شود که بررسی راهکاری 
تغییر نسل و نتیجه گیری سریع از 
آن، از محورهای این نشست است. 
فدراسیون بسکتبال برای بررسی 
عملکرد تیم ملی و مشکلات و 
چالش ها و مسائل مربوط به این 
تیم هفته گذشته اقدام به تشکیل 
سعید   . د بو ه  کرد فنی  کمیته 
تابش نیا در این خصوص می گوید: 
»نشست اول بیشتر جنبه معارفه 
داشت، با این حال انتقاداتی از 
عملکرد تیم ملی مطرح شد که 
هاکان دمیر به عنوان سرمربی 
نسبت به برخی از آنها پاسخگو بود. 
محور نشست های کمیته فنی، تیم 
ملی است و هر مسأله ای پیرامون 
این تیم. یکی از موارد خیلی مهم 
مربوط به تغییر نسل می شود که 
به صورت تدریجی در تیم ملی 
آغاز شده است. قرار است با در 
نظر گرفتن تقویم مسابقات تیم 
ملی، راهکارهای تغییر نسل و 
بخصوص نتیجه گیری سریع از 
آنها در نشست دوم کمیته فنی 
مورد بحث قرار بگیرد.« او با تأکید 
بر اینکه هاکان دمیر هم در دومین 
نشست کمیته فنی حضور دارد، 
گفت: او تا دو هفته دیگر در ایران 
است و مقرر شده طی این مدت 
پیگیر رقابت های لیگ برتر باشد و 
وضعیت بازیکنان را برای حضور 
در اردوی تیم ملی ارزیابی کند. 
مسائل مربوط به این ارزیابی ها هم 

در کمیته فنی مطرح خواهد شد.

 
جیلن بردلی بهترین 

بازیکن هفته بسکتبال
در پایان هفته هشتم لیگ برتر 
بسکتبال مردان جیلن بردلی 
از لیموندیس شیراز به عنوان 
بهترین بازیکن انتخاب شد. در 
این هفته جردن استیونز- طبیعت 
و جیلن بردلی- لیموندیس شیراز 
با ۳1 پوئن امتیازآورترین شناخته 
شدند. محمد حسن زاده بهترین 
ریباندر، پاتریک رمبرت بهترین 
پاس گل، سینا واحدی توپ ربایی، 
بلاک حسن علی اکبری و جیلن 
بردلی با کارایی ۳0 بهترین بازیکن 

هفته شد.

صابر چرخی:

مسیر مسابقه، انگار جهانی بود

صابر چرخی، رقابت های دوی صحرانوردی بزرگسالان ایران و انتخابی تیم 
ملــی در رضوانشــهر گیــان را بــا قهرمانــی تمام کــرد. او بعــد از قهرمانی اش 
گفــت: »مســیر مســابقه جهانــی بــود، مســابقه خیلــی ســنگینی بــود. همه 
بچه هــا عالــی بودنــد و فکــر نمی کــردم قهرمان شــوم. اما خدا را شــکر همه 
چیــز فوق العــاده بــود و از ایــن رقابــت بــا آمادگــی که داشــتم، لــذت بردم.« 

محمد حســین طیبــی و ســید امیــر زمان پور هم دوم و ســوم شــدند.

شهرداری گرگان در لیگ بسکتبال بباز نیست

مدیریت میدان نتیجه را برای ذوبی ها رقم زد

بل  مقا شکست  با  طبیعت  تیم 
آورتای ساری در هفته هشتم لیگ 
برتر بسکتبال صدرنشینی نیم فصل 
را دودستی تقدیم شهرداری گرگان 
کرد. در تهران و روزی که طبیعت 
می توانست صدرنشینی گرگانی ها را 
تا زمان بازی اش مقابل آنها به تعویق 
بیندازد اما در سالن آزادی نتیجه را 

7۴ بر 68 واگذار کرد تا به رده چهارم 
جدول رده بندی سقوط کند. تیم کاله 
مازندران هم در بازی مهم هفته اش در 
سالن ورزشی پیامبر اعظم آمل میزبان 
تیم پالایش نفت آبادان بود و در نهایت 
میهمان بالای جدولی خود را با نتیجه 
نزدیک 9۳ - 87 با شکست بدرقه کرد؛ 
مسابقه ای که در وقت اضافه اول برنده 
را معرفی کرد. این چهارمین پیروزی کاله 
مازندران بود که موقعیت آنها را با 12 
امتیاز در رده پنجم جدول رده بندی قرار 
داد. تیم بسکتبال شهرداری گرگان هم 

برای سومین بازی متوالی حریفانش را با 
امتیاز بیش از 100 شکست داد. مدافع 
عنوان قهرمانی لیگ برتر در حالی که 
در دو بازی قبلی اش تیم های »الاتحاد 
اهلی سوریه« )در سوپرلیگ غرب آسیا( 
و رعد پدافند مشهد )در لیگ برتر ایران( 
را با 121 امتیاز شکست داده بوده، در 
بازی دیروز خود نیز با نتیجه 108 - 7۴ 
تیم مس رفسنجان را شکست داد. 
در دیگر بازی حساس دیروز نیز تیم 
ذوب آهن اصفهان به عنوان مدعی 
قهرمانی، میزبان تیم مهرام تهران، 

دیگر تیم مدعی بود که موفق شد با 
نتیجه 78 - 6۳ به پیروزی دست یابد. 
شاگردان حاتمی با این برد برنده جدال 
سنتی لیگ برتر شدند. سرمربی تیم 
بسکتبال ذوب آهن در خصوص این 
بازی گفت: »در شروع بازی دفاع 
خوبی نداشتیم، اما به مرور هرچه از 
زمان بازی می گذشت در دفاع بهتر 
عمل کردیم و در ادامه با حفظ این 
روند توانستیم نتیجه را کسب کنیم. 
درست است که پرتاب های سه امتیازی 
ما در نیمه نخست در سبد نرفت، اما 

این بسکتبال است و یک روز توپ وارد 
سبد می شود و روزی دیگر خیر، در نیمه 
دوم اکثر پرتاب های سه امتیازی ما به 

داخل سبد رفت و نتیجه را گرفتیم.«
فرزاد کوهیان هم پس از واگذاری 
نتیجه به ذوب آهن تأکید کرد: »یکی از 
مشکلاتی که تیم ما داشت مدیریت 
داخل زمین بود، برعکس، تیم مقابل 
مدیریت داخل زمین خیلی خوبی 
داشت و بازی را کنترل کرد و از تمام 
لحظاتی که باید استفاده می کردند، 
ر نیز  ما بیشترین بهره را بردند، آ

نشان دهنده این است که تیم مهرام 
17 درصد توپ سه امتیازی وارد سبد 
کرده، پرتاب پنالتی ما ۳7 درصد بوده 
و در ریباند نیز ضعیف تر عمل کردیم 
علاوه بر اینها در کار گروهی بد بودیم. 
یکی از روزهای فوق العاده بد تیم ما بود 
در مقابل برای ذوبی ها یک روز خوب 
بود و توانستند بازی خود را کامل به 
نمایش بگذارند و تسلطشان باعث 
شد تا هرچه به انتهای بازی نزدیک 
می شدیم جوانان تیم ما نتوانند روحیه 

خود را حفظ کنند.

 zنگاه

حامد ملک خانبانان یکی از 8 بازیکنی 
بود که قبل از بازی های آسیایی به خاطر 
سیاست های فدراسیون واترپلو و تغییر 
بی موقع سرمربی دست به اعتصاب زد. 
این اعتصاب 10 روز بیشتر دوام نداشت 
و بعد از آن 6 نفر از ملی پوشان به اردو ها 
برگشتند، اما ملک خانبانان یکی از 2 
ملی پوشی بود که پای تصمیمش آن 
هم به قیمت عدم حضور در بازی های 
آسیایی ایستاد. بعد از ناکامی و چهارمی 
تیم ملی در بازی های آسیایی عده ای 
تقصیرها را گردن ملی پوشان اعتصابی 
و عدم بازگشت خانبانان به تیم ملی 
انداختند اما حالا خود او معتقد است که 
اعتصاب 10 روزه دلیل ناکامی تیم نبوده 
و این تغییر سرمربی در آستانه بازی ها 
بوده که کار دست تیم ملی در آب های 

هانگژو داده است.
  

شکایت تان از باشگاه پرسپولیس 
به کجا رسید؟

حکم یک سری از بچه ها آمده اما هنوز 
چند حکم باقی مانده که فکر می کنم تا 
یکی دو ماه آینده آنها هم از طرف دادگاه 
اعلام شود. ما همچنان پیگیر این 
پرونده هستیم و شکایتمان ادامه دارد 

تا جایی که حساب باشگاه پرسپولیس را 
ببندیم اما احتمالاً پروسه بستن حساب 

طول خواهد کشید.
باشگاه در این مدت برای پس 

گرفتن شکایتتان اقدامی نکرد؟
نه متأسفانه. البته بعد از گلایه های من 
از فدراسیون، رضوانی پیگیر پرونده ما 
شد و در جلسه ای اعلام کرد که در تلاش 
است تا کار ما به نتیجه برسد. حالا 
امیدوارم این پیگیری ها  جواب بدهد و 

به پولمان برسیم.
به نظر نمی رسد مبلغ بدهی 
شما برای باشگاه بزرگی مثل 

پرسپولیس زیاد باشد.
بدهی ما مربوط به سال 98 است، 
آن موقع مبلغ قراردادها نسبت به 
الان پایین تر و سقف قراردادها 60-70 
میلیون بود. به خاطر همین مجموع 
بدهی ما به 500 میلیون هم نمی رسد.
این فصل با کدام تیم در لیگ برتر 

قرارداد دارید؟
این فصل با تیم رعد پدافند هوایی 
قرارداد دارم. خوشبختانه این تیم 
امسال توانسته یکی، دو اسپانسر بگیرد 
و این باعث خوشحالی است که به غیر 
از تیم های نفتی و تیم دانشگاه آزاد 
حالا یک تیم دیگر هم اسپانسر گرفته 
و می تواند بازیکنان خوبی جذب کند تا 
شاهد تقسیم ملی پوشان در تیم ها و 
رقابت جذاب تری باشیم. تیم رعد این 
فصل چند ملی پوش حاضر در بازی های 
آسیایی را جذب کرده و در مجموع تیم 

خوبی داریم که هدفمان فقط قهرمانی 
است. قرار بود لیگ امسال 8 تیمی 
باشد اما هفته اول در حالی که با تیم 
هلدینگ زنجان بازی داشتیم، این تیم 
انصراف داد و بدون بازی در هفته اول، 
اولین بازی مان را هفته دوم مقابل تیم 
امیدیه که رقیب اصلی مان است، انجام 
دادیم که متأسفانه با اختلاف یک گل 
در امیدیه باختیم. بازی بعدی مان هم 
جمعه هفته آینده مقابل دانشگاه آزاد 
اسلامی دیگر رقیبمان است که اگر این 
بازی را ببریم می توانیم نیم فصل اول 
جایگاهمان را در رده دوم تثبیت کنیم.
به نظر می رسد اوضاع قراردادهای 

لیگ برتر این فصل بهتر است.
رعد یکی از تیم هایی بود که امسال با 
جذب اسپانسر پول خوبی وارد لیگ 
برتر کرد، هر سال یکی دو تیم خاص 
پول خوبی می دادند اما امسال علاوه 
بر دانشگاه آزاد و نفت آبادان، تیم نفت 
امیدیه و رعد پدافند هوایی هم پرقدرت 
ظاهر شده و همین موضوع باعث 
می شود لیگ جذاب تری داشته باشیم. 
در این چند سال قراردادها به خاطر تورم 
بالا نمی رفت اما امسال مبلغ ها دوبرابر 

شده که این اتفاق خوبی است.
شرایط واترپلو نسبت به سایر 
رشته های توپی چگونه است؟

 به والیبال کاری ندارم اما اگر بخواهم 
واترپلو را با بسکتبال و هندبال مقایسه 
کنم با توجه به نتایج یکسان و ناکامی 
در بازی های آسیایی، شرایط برابر 

نیست و قراردادهای واترپلو به خاطر 
پوشش بازیکنان و محدودیت ها و 
همچنین عدم پخش تلویزیونی خیلی 
پایین تر است. امیدوارم امسال حداقل 
بازی تیم هایی که اسپانسر گرفته و به 
لیگ پول تزریق کرده اند، پخش شود 
تا حداقل اسپانسرها تشویق شده و 
انگیزه پیدا کنند تا حمایتشان از واترپلو 
ادامه دار باشد. یکی دیگر از دلایلی که 
اسپانسر در ورزش ما ورود نمی کند، 
دولتی بودن تیم ها است، اگر بتوانیم 
کم کم شروع به خصوصی کردن تیم ها 
کنیم صددرصد شرایط از این چیزی که 

هست بهتر می شود.
بعد از انصرافت از همراهی تیم 

ملی در بازی های آسیایی، حالا اگر 
دعوت شوی برمی گردی؟

به خاطر شرایط زندگی خصوصی و 
عملی نشدن بعضی وعده و وعیدها 
از حضور در بازی های آسیایی انصراف 
دادم. بابت آمدن یا نیامدنم به اردوهای 
تیم ملی، هنوز تصمیمی نگرفته ام اما به 
شرط مناسب بودن شرایط، علاقه مند 

هستم که به تیم ملی کمک کنم.
عده ای معتقد هستند اعتصاب 

بازیکنان قبل از بازی های آسیایی 
باعث نتیجه نگرفتن تیم ملی در 

هانگژو بود.
۳ ماه مانده به  هیچ کجای دنیا ۴-
عوض  را  تیم  بی  بقات سرمر مسا
نمی کنند. این موضوع ضربه بزرگی 
به واترپلو زد و باعث شد که تیم ملی 

نتواند نتیجه ای را که باید، در بازی های 
آسیایی بگیرد. قبل از بازی های آسیایی 
هرکس به دلیلی اعتصاب کرد، یکی 
مشکل مالی داشت، یکی مسأله اش 

مشکلات فنی بود و...
تحریم اردوها 10 روز بیشتر طول نکشید 
و فکر نمی کنم این اعتصاب 10 روزه 
باعث مدال نگرفتن تیم در هانگژو 
باشد. دلیل اصلی ناکامی ما در بازی های 
آسیایی تغییر کادرفنی در آستانه این 
مسابقات بود، تغییر مربی چه ایرانی و 
چه خارجی باید زودتر اتفاق می افتاد تا 
سرمربی بتواند شناخت بیشتری روی 

بازیکنان پیدا کند.
عده ای منتقد غیبتت در بازی های 

آسیایی هستند و معتقدند عدم 
حضورت به تیم ملی ضربه زد.

  در این 12-10 سالی که در تیم ملی بودم 
در هر شرایطی چه خوب و چه بد حتی 
با وجود مصدومیت، پشت تیم ملی و 
پرچمم ایستادم اما این بار دلایل خاص 
خودم را داشتم و یک سری شرایط 
دست به دست هم داد تا از حضور در 

بازی های آسیایی انصراف بدهم.
حرفی مانده؟

امیدوارم لیگ برتر امسال پایان خوبی 
داشته باشد، تا بازی های آسیایی ژاپن ۳ 
سال فرصت داریم و امیدوارم فدراسیون 
با برنامه ریزی درست باعث شود تا تیم 
ملی چه من باشم و چه نباشم مثل 
جاکارتا نتیجه ای خوب رقم زده و دست 

پر از بازی های آسیایی برگردد.

 zگفت وگو

 فائزه زمانی
روزنامه نگار

پریسا غفاری
روزنامه نگار

پریسا عرب:

پارتی نداشتم تا به بازی های آسیایی بروم

پریسا عرب رکورددار دوی استقامت زنان ایران گفت: مثل بقیه پارتی نداشتم 
تا به بازی های آسیایی هانگژو بروم. مربیان بقیه ورزشکاران در فدراسیون 
هستند و برش دارند و می توانند ورزشکاران خود را به مسابقات مختلف اعزام 

کنند. اگر به بازی ها اعزام می شدم حداقل به مقام پنجم 
می رسیدم یا حتی می توانستم بهترین نتیجه تاریخ را 

بگیرم، شاید مدال می گرفتم، در حقم ظلم شد.«

شهرام عظیمی: 

بدهی ها پرداخت شد

شــهرام عظیمــی، سرپرســت فدراســیون شــطرنج از پرداخــت بدهــی داخلــی و 
خارجی قبلی خبر داد. او درباره موضوع بدهی به فدراسیون جهانی عنوان کرد: 
فدراسیون از چند سال قبل بدهی 90 هزار یورویی داشت که تقسیط کرده ایم 
تا پرداخت کنیم. همین هفته 5700 یورو به فیده می دهیم و ماه آینده 20 هزار 
یــورو بایــد بپردازیــم. بــا مســاعدت وزارت ورزش و کمیتــه ملــی المپیک، مبلغی 

را تأمیــن کردیــم کــه این بدهی را آرام آرام بدهیم و به ســمت تســویه برویم.
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ملک خانبانان: دنبال 
بستن حساب باشگاه 
پرسپولیس هستیم

 علت ناکامی واترپلو در هانگژو 
تغییر کادرفنی در آستانه بازی ها بود


